
 
 

 

 

 
CRÒNICA DEL PLE EXTRAORDINARI DEL 14 DE 
JUNY 
 
 
1.- Aprovació de les actes anteriors.   
El Ple va aprovar les actes de les sessions plenàries celebrades el 30 de març i el 3 de 
maig de 2023.  
UNANIMITAT  
 
Aquest Ple extraordinari del 14 de juny era el darrer del mandat.    
 
Després de l’aprovació de l’únic punt del Ple, l’Alcalde en funcions, Ignasi Simón, va 
donar la paraula a tots els portaveus de l’oposició.  
 
El portaveu de Junts, Manel Busquets, que no repetirà com a regidor en el proper 
mandat, va dir que havia estat dos mandats a l’Ajuntament, dins i fora del govern, i que 
estava content de l’etapa al govern i menys content de l’etapa a l’oposició, amb una 
majoria absoluta del govern amb poc marge de maniobra per a l’oposició. Busquets va 
dir que havia estat una experiència més dins del seu tarannà de fer coses per al poble 
i que havia intentat arreglar el que creia que estava malament i insistir en el que creia 
que es podia millorar. I va finalitzar el seu parlament donant les gràcies.  
 
El portaveu de Ciutadans, Oriol Vera, que tampoc repetirà com a regidor, va donar les 
gràcies per l’acollida rebuda a tots els membres del plenari i va dir que considera que 
Lliçà d’Amunt és  un poble on es viu molt bé. Vera també va fer una crida a la ciutadania 
per votar i participar de la política. 
 
Per la seva banda, el portaveu d’En Comú Podem, Antonio Polo, va comentar que 
aquesta havia estat una legislatura com una muntanya russa i va fer referència a la 
pandèmia, de la qual tots havíem après. Polo va dir que estava content d’haver conegut 
més persones amb ganes de treballar per al poble i que esperava haver 
estat a l’alçada dels seus votants i haver-los representat correctament. 
També va donar les gràcies per la feina feta a favor del poble a tots els 
regidors que no repetiran en el proper mandat. 
 
 



 
 

 

 
El portaveu d’ERC, Iban Martínez, que finalitzava la seva etapa com a regidor després 
de 12 anys, va dir que d’aquest mandat es quedava  
 
amb l’etapa de col·laboració entre tots per superar la situació excepcional de la 
pandèmia i mirar realment per les necessitats de la gent d’aquest poble, “tot i que no 
hem estat capaços d’aprofitar alguns aprenentatges”, va comentar. Martínez va dir que 
en aquests tres mandats havia après moltes coses i que ara obria una altra etapa 
personal i professional. També va expressar que deixava el grup en molt bones mans, 
per continuar treballant per aquest municipi, posant els interessos de la gent per davant 
de tot. El portaveu d’ERC va donar les gràcies a tots i va concloure que s’emportava un 
trosset del poble en el seu cor.   
 
L’Alcalde en funcions també va donar la paraula al regidor en funcions del PSC Albert 
Iglesias, que tampoc continuarà com a regidor en el proper mandat.  
 
Albert Iglesias va dir que el darrer Ple d’un mandat acostuma a ser el Ple de la llàgrima, 
però que ell volia que fos el Ple del somriure, tot i haver de contenir l’emoció. Iglesias 
va explicar que fa 12 anys era un noi de 24 anys que va aterrar a l’Ajuntament perquè 
el poble ho havia decidit i algú havia cregut en ell. El regidor del PSC va comentar que 
els inicis havien estat difícils, però que tothom li va obrir els braços perquè entengués 
la maquinària de l’Ajuntament. Ara, amb 36 anys, va expressar que la visió que tenia 
del món era molt diferent, però que mantenia l’estima i les ganes de treballar per Lliçà 
d’Amunt. Iglesias va explicar que donava un pas al costat,  difícil però meditat, perquè 
altres poguessin gaudir com ell, especialment de la rica i la diversa cultura que hi ha a 
Lliçà d’Amunt i de la gent que la conforma. El regidor va dir que era un orgull i privilegi 
poder representar els teus veïns i veïnes, i treballar per millorar les seves vides, i va 
donar un missatge als futurs regidors: “quan es defensa el municipi no som polítics, som 
veïns i veïnes que defensem Lliçà d’Amunt per damunt de sigles i de colors”. Albert 
Iglesias va concloure que havia treballat amb el millor equip i que iniciava una nova 
etapa a la vida igual de gratificant, i va agrair especialment el suport del seu company 
de vida i de l’Alcalde, que havia cregut en ell.  
 
L’Alcalde en funcions, Ignasi Simón, va cloure aquest darrer Ple del mandat i va dir que 
dels 16 anys que portava al govern, aquest darrer mandat, amb la 
pandèmia, havia estat el més difícil. També va dir que l’etapa de 
pandèmia els havia unit i els havia demostrat que les coses es poden 
fer d’una altra manera, encara que tenia la sensació que faltava 
aprendre més, perquè en general s’han perdut valors i cadascú va a la 
seva. Simón va demanar disculpes per les coses que s’hagin fet  



 
 

 

 

malament, que durant el proper mandat intentaran corregir. L’Alcalde en funcions va 
donar les gràcies a l’oposició per la feina feta “perquè tots formem part de la gestió del 
poble” i va dir que un dels seus reptes per al proper mandat és que hi hagi més amistat 
entre els membres del  

Plenari. Ignasi Simón va acabar reiterant les gràcies a tots i especialment a l’Albert 
Iglesias, de qui va dir que “mai m’ha fallat i sé que no ho farà”. 

 
 


